
ŠOLA ZA LAHKO BRANJE:
program strokovnega usposabljanja

Namenjeno knjižničarjem, bibliotekarjem in drugim strokovnim
delavcem, zaposlenim v slovenskih (splošnih) knjižnicah. 

Koroška osrednja knjižnica dr. Franca Sušnika Ravne na Koroškem,
torek, 25. november 2025

 
Izvajalec: Kompetenčni center za lahko branje

Koroška osrednja knjižnica dr. Franca Sušnika Ravne na Koroškem

 



ŠOLA ZA LAHKO BRANJE:

program strokovnega usposabljanja

Program Šola za lahko branje je namenjen usposabljanju
knjižničarjev, bibliotekarjev in drugih strokovnih delavcev,
zaposlenih v slovenskih (splošnih) knjižnicah za
prepoznavanje, uporabo in promocijo gradiva v lahkem
branju.

Cilj programa je opolnomočiti knjižničarje z znanjem,
orodji in pristopi, s katerimi lahko izboljšajo dostopnost
knjižničnih storitev in gradiva za uporabnike z različnimi
bralnimi zmožnostmi.

Program vključuje razumevanje osnov lahkega branja,
prepoznavanje ciljne skupine (osebe z motnjami v
duševnem razvoju, starejši, priseljenci, dislektiki ipd.) ter
praktične primere uporabe lahkega branja v knjižničnem
okolju.

Posebna pozornost je namenjena tudi izgradnji in razvoju
specializiranih zbirk za ranljive ciljne skupine v knjižnicah.
Takšne zbirke omogočajo boljšo dostopnost ter
prispevajo k večji enakopravnosti pri vključevanju vseh
uporabnikov v knjižnično okolje.



PROGRAM STROKOVNEGA USPOSABLJANJA

9.30 – 10.00 | Prihod udeležencev

10. 00 – 10.15 | Pozdravni nagovori

Aljaž Verhovnik, direktor Koroške osrednje knjižnice
Lea Vavkan, koordinatorka za območnost
mag. Jelka Kos, vodja Kompetenčnega centra za lahko branje

10.15 – 10.50 | Modul 1:  Zakonske podlage za dostopnost branja in

informacij

Katja Čop, Kompetenčni center za lahko branje

10.50 – 11.30 | Modul 2: Uvod v lahko branje

Branka Mrđenović, Kompetenčni center za lahko branje

11.30 – 12.00 | Modul 3: Nabava in obdelava gradiva za ranljive ciljne

skupine

Lea Vavkan, vodja oddelka za nabavo in obdelavo gradiva v KOKR

12.00 –  13.00 | Odmor

13.00 – 13.45 | Modul 4: Načrtovanje prenosa znanja v prakso

mag. Jelka Kos, Kompetenčni center za lahko branje

Pridržujemo si pravico do spremembe programa.

Kotizacija:
30 eur (20 eur za člane področnih bibliotekarskih društev)

Prijave na strokovno usposabljanje bodo odprte v septembru 2025.

Za vprašanja v povezavi s posvetovanjem smo vam na voljo:
kompetencni.center@knjiznica-ravne.si


